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Azt tapasztalom az országot járva, hogy megvan az esély a kor-
mányzás folytatására - mondta Horn Gyula tegnap Kisteleken. A 
volt miniszterelnök a sportcsarnokban megtartott lakossági fóru-
mán azt hangsúlyozta, hogy a szocialisták a hétvégi kongresszusu-
kon meghozták a legfontosabb döntéseket a reformokat illetően, és 
2010-ig kijelölték a főirányokat. Elkészült egy egyedülálló program 
- fogalmazott az M S Z P - s politikus. Horn Gyula beszélt arról, hogy 
szerinte az emberek megdöbbentek a Fidesz 14. havi nyugdíj javas-
latán, és sokan nem is hiszik el azt. Nem lehet fűt-fát ígérni -
mondta a volt kormányfő. A politikus szerint a 14. havi nyugdíj 
170 milliárd forintjába kerülne az országnak. Miből fizetnék ezt 
ki? - tette fel a kérdést Horn, hozzátéve, hogy az összeg „nincs be-
illesztve a rendszerbe." A volt miniszterelnök bemutatta a rendez-
vényen a szocialisták csongrádi, 4-es választókörzetben induló or-
szággyűlési képviselőjelöltjét. Elmondta: Bedó Tamás jól ismeri a 
költségvetési gazdálkodást, komoly fejlesztéseket tud beindítani a 
körzetben. 

Lakossági fórum volt Kisteleken 

Horn Gyula: Nem 
lehet fűt-fát ígérni 
MUNKATÁRSUNKTÓL 

A Fidesz hatórai teája Navracsics Tiborral 

Megyeszékhely: nehéz terep 

Medgyessy dedikál 

Magyarország számára mérgező lenne, ha két-
pártrendszer alakulna ki a választások után -
fogalmazott tegnap Csongrádon Csurka István. A 
MIÉP elnöke Gera Ferenc országgyűlési kép-
viselőjelöltet mutatta be a Harmadik út lakossági 
fórumán. 

- Országos és területi listát állítunk hamarosan, és 
felvesszük a harcot ellenfeleinkkel - szögezte le 
elöljáróban Csurka István a városi galéria nagyter-
mében. A MIÉP elnöke szerint a Harmadik út ne-
vet viselő összefogás a két nagy párttal ellentétben 
nem árul zsákbamacskát, nem rukkol elő blöff-
özönnel, ami - Csurka szerint - már nem csupán 
politikailag elviselhetetlen, de gazdasági és kultu-
rális szempontból is káros. A Harmadik út inkább 
rendet teremtene az országban, és e célnak megfe-
lelő programot hirdet. A jobboldali csoportosulás 
legfőbb feladatának tekinti megakadályozni a két-
pártrendszer létrejöttét, mert az - a pártelnök sze-
rint - megmérgezné Magyarországot. 

- Katasztrofális helyzetben van az ország, csü-
törtökön ismét leértékelődött a forint - mondta a 

politikus. A csődközeli állapot pedig azt a kérdést 
hozza a felszínre - magyarázta Csurka - , hogy az 
állam miből fizeti majd ki a kamatterheket, de a 
szocialisták és a Fidesz erről nem beszélnek. A 
MIÉP - együtt a Jobbikkal, a kisgazdákkal és a 
csatlakozott polgári körökkel - arra törekszik, 
hogy a rossz feltételekkel megkötött uniós csatla-
kozási szerződést felülvizsgálják, a szorongatott 
helyzetbe került magyar mezőgazdaság, hazai ke-
reskedelem pedig megfelelő támogatást kapjon az 
EU által diktált tisztességtelen versenyben. Csur-
ka szerint a Harmadik út tetszik a társadalom-
nak. Szerinte a választók abban reménykednek, 
hogy a jelenleg is zajló kétpárti félrevezetés vég-
napjait éli. 

Nagy Ervin, a lobbik választmányi elnöke ki-
emelte: minden híreszteléssel ellentétben egységes 
az összefogásuk, csupán azok a kopogtatók nehezí-
tik a dolgukat, akik a Harmadik út nevében gyűjte-
nek ajánlószelvényeket, holott más politikai szer-
vezetet képviselnek. Velük kapcsolatban rendőrsé-
gi feljelentést tesz majd az összefogás. 

B. D. 

Karantén a beteg állatoknak 

Átadták a vadasparki 
mentőközpontot Szegeden 

MUNKATÁRSUNKTÓL 

Medgyessy Péter volt miniszter-
elnök Polgár a pályán című ön-
életrajzi kötetét dedikálja ma 

15 órakor Szegeden a Plazában, 
az Alexandra Könyváruházban. 
Az esemény házigazdája Botka 
László, szegedi polgármester 
lesz. 

Farkas Brüsszelben 
MUNKATÁRSUNKTÓL 

Szentes és térsége fideszes országgyűlési képviselője, Farkas Sándor 
Becsey Zsolt európai parlamenti képviselő meghívására Brüsszelben 
járt, ahol tárgyalt különböző tisztségviselőkkel és szakértőkkel. Teg-
napi sajtótájékoztatóján Farkas beszámolt az uniós lakásprogramról, 
amely jövőre indulhat hazánkban is. A panelházak felújítására és 
szociális lakások építésére jelentős támogatás igényelhető az EU-tól. 
A képviselő kitért arra: a polgári kormány idején elindult a régiók ki-
alakítása, mely azóta megakadt. Egy brüsszeli szakértő szerint ha-
zánkban rosszul működik a közigazgatás - tette hozzá. Farkas Sándor 
a vasutat is említette, amelynek környezetbarát fejlesztése fontos 
lenne Magyarországon. A geotermikus energia felhasználóit sújtó ha-
zai jogszabályokat pedig eljuttatja a képviselő Brüsszelbe, mert ebben 
a témában - mint fogalmazott - jelentést kértek tőle. 

Öten a hatórai teán: Balogh László, Kalmár Ferenc, Oláh fános, Navracsics Tibor és Bodó Imre Fotó: Karnok Csaba 

Hatórai teára invitálta a szegedieket tegnap 
a Fidelitas és a Fidesz helyi szervezete az if-
júsági házba. Az est vendége Navracsics Ti-
bor, Orbán Viktor kabinetfőnöke, a Kor-
mányzás 2006-munkacsoport vezetője volt. 

A Szonda Ipsos legutóbbi felmérése szerint 
az MSZP utolérte a Fideszt. Navracsics Tibor 
tegnap kérdésünkre elmondta, számoltak az-
zal, hogy a választások előtt kiegyenlített lesz 
a két párt támogatottsága: a döntő mérkőzés 
az egyéni választókerületekben zajlik majd. 
A listák közti különbség - ahogy 2002-ben -
egy-két százalékon múlhat. 

Orbán kabinetfőnöke szerint a tegnapihoz 
hasonló pártrendezvények akkor is fontos ré-
szei a kampánystratégiának, ha azokat túl-
nyomórészt az adott párt hívei látogatják. -
Egyrészt a személyes kapcsolat révén új ötle-
tekkel gyarapodhatunk, másrészt azok, akik 
bennünk bíznak, ilyenkor megerősítést kap-

hatnak, hogy jól teszik ezt - mondta. A bi-
zonytalanok megszólítása ennél nehezebb. -
Kérdés, hogy van-e még Magyarországon 
olyan bizonytalan, aki nyitott lenne bárme-
lyik párt irányába. Azt hiszem, legnagyobb 
részük vagy nem érdeklődik a politika iránt, 
vagy csalódott a pártokban, és elutasítja azo-
kat - mondta Navracsics Tibor. 

A politikust arról is kérdeztük, miért volt 
szükség a Fidesz kommunikációs stábjának 
átalakítására. - Akik a ciklus parlamenti idő-
szakában látták el a szóvivői feladatokat, ki-
váló munkát végeztek, de a kampányhoz 
más típusú szóvivőkre is szükség van. így ke-
rült sor, előre eltervezett lépésként Selmeczi 
Gabriella és Szijjártó Péter bevetésére. 

A párt szegedi pozícióiról szóló kérdésünk-
re Navracsics elmondta, újra kellett szervez-
ni a Fideszt Szegeden, mert a 2002-es ered-
mények szerint a választók elégedetlenek 
voltak a helyi politikusokkal. - Szeged nehéz 

terep, itt az előző választást nagyon elvesz-
tettük - mondta a kabinetfőnök. - Ez bizalmi 
veszteség volt, és a bizalmat nehéz újra meg-
szerezni. Olyan személyiségekre van szük-
ség, akikben a közösségek megbíznak -
mondta a kabinetfőnök, aki szerint a Fidesz 
színeiben induló kereszténydemokrata és 
nemzeti fórumos politikusok a szövetségese-
ik, így semmi különös nincs abban, hogy ők a 
jelöltjeik. 

A politikus szorgalmasan készül veszpré-
mi, egyéni választókerületi megmérettetésé-
re. - Több választást csináltam már - mások-
nak. Mint politológus, úgy gondolom, ki kell 
próbálnom, milyen az, ha magamnak szerve-
zek egyet. Veszprém igen nehéz terep, Pál Bé-
la turisztikai államtitkár az ellenfelem, aki jó 
politikus, szeretik az emberek. Áprilisban el-
dől, melyikünket kedvelik jobban - mondta 
Navracsics Tibor. 

F.G. 

Csurka István: A Harmadik út rendet teremtene Magyarországon 

Nem árul zsákbamacskát 

Csurka István szerint meg kell akadályozni, hogy kétpártrendszer legyen az országban, és ennek esz-
k ö z e a H a r m a d i k út l ehe t Fotó: Tésik Attila 

A jelenlegi járvány-
ügyi helyzetben meg-
nőtt a jelentősége a 
Szegedi Vadasparkban 
tegnap átadott termé-
szetvédelmi mentő-
központnak és karan-
ténháznak. 

MUNKATÁRSUNKTÓL 

A mentőközpont és 
karanténház megvaló-
sítása abból a 19 mil-
lió forintból vált lehe-
tővé, amelyet a Kör-
nyezetvédelmi és Víz-
ügyi Minisztérium pá-
lyázatán nyert a Szege-
di Vadaspark - mondta 
Gósi Gábor igazgató. 
A tegnapi átadáson 
Persányi Miklós kör-
nyezetvédelmi és víz-
ügyi miniszter fölhívta 
a figyelmet: az új állat-
egészségügyi intéz-
mény nemcsak a jelen-
legi járványügyi hely-
zetben tölt be különö-
sen fontos szerepet, 
hanem egyébként is 
nélkülözhetetlen a ré-
gió természetvédelmé-
ben. Biztosítja az ide 
kerülő beteg állatok -
köztük vadmadarak -
karanténozását, megfi-
gyelését, gyógykezelé-
sét. A minisztérium 
állatkertekre, nemzeti 
parkokra épülő ökoló-
giai-kulturális közpon-
tokat szeretne létre-
hozni. A tovább fej-
lesztendő Szegedi Va-
daspark a régió legfon-
tosabb attrakciójává 

válhat - hangzott el. 
Botka László, Szeged 
polgármestere elmond-
ta: az utóbbi három év-
ben mintegy 300 mil-
lió forint jutott a va-
daspark számára ön-
kormányzati, illetve 
pályázati pénzekből és 
helybeli mecénások tá-
mogatásából. 

GYALARETIJAVULAS 
A gyalaréti holtág rekonstrukciójának előkészítését már 

megindította a város a minisztérium támogatásával -

mondta el Persányi Miklós a helyi művelődési házban, 

ahol Sándor K l á r á v a l , az SZDSZ szegedi képviselőjelölt-

jével együtt tartott lakossági fórumot. A szennyezés már 

ez év végére abbamarad, mert befejeződik a csatorná-

zás, nem kerül többé szennyvíz a holtágba. És követke-

zik a javulás. 

Persányi Miklós környezetvédelmi és vízügyi miniszter és Botka László 
po lgármes ter a vadasparkban Fotó: Karnok Csaba 


